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Slovo starosty
Vážení spoluobčané,
Ocitáme se v nezvykle teplém podzimu. Listí na stromech pomalu schne a opadává.
Nedostatek vláhy dál pokračuje a přejeme si, aby už sucho skončilo.
3. září jsem se zúčastnil přivítání dětí do první třídy v Základní škole Mšené lázně. Všem 

dětem přeji, aby se jim ve škole líbilo a dobře se učily. Začátkem října proběhly volby do 
zastupitelstev a senátu ČR, viz níže. Děkuji všem, kteří přišli к těmto volbám. Jsem velice 
rád, že za naší oblast, zvítězil do senátu starosta Litoměřic pan Ladislav Chlupáč. Jsem 
přesvědčen, že bude dobře reprezentovat nejen naše obce.

Z komunálních voleb vzniklo nové zastupitelstvo naší obce. Věřím, že noví zastupitelé 
se s prací seznámí a budou přínosem pro naši obec. Věřím, že nové zastupitelstvo bude 
pokračovat v již započatých pracích z minulého volebního období.

V měsíci říjnu probíhalo několik stavebních akcí v našich obcích. Zejména pak 
vyasfaltování některých cest, nové pouliční osvětlení atd. Stavební úpravy na hřbitově 
byly dokončeny. V kapli svátého Prokopa, která dostala novou podobu interiéru, nové 
omítky, elektro, kůr, dveře, mříže, dlažby, ale hlavně opravy nástěnných výmaleb. 
U těchto výmaleb bych se chtěl pozastavit. Dlouho jsme hledali, s naším zastupitelem ing. 
arch. Kuběnou někoho, kdo se celého díla opravy fresek ujme. Pak jsme dostali typ na 
akademické malíře pana Brodského a pana Bareše. Tak jsme je oslovili a oni souhlasili. No 
a výsledek můžete posoudit sami. Za to bych jim chtěl ještě jednou poděkovat.

Dne 28. 10. 2018 proběhlo slavnostní požehnání kapli sv. Prokopa a vysazení lípy 
к výročí sto let od založení samostatného Československého státu v Charvatcích, ale 
o těchto akcích až příště.

Začátkem listopadu byla ukončena možnost ukládání bioodpadu na bývalé skládce v 
Martiněvsi. Kdo bude mít ještě zájem z našich občanů nějaký bioodpad přivézt, tak pouze 
po dohodě s obecním úřadem v Martiněvsi.

S pozdravem Váš starosta Luboš Tydlitát
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